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Globalment, de moli positiva. 
Crec que s ' han fet moites coses en 
hé del pöble, i tot això ve explicat 
en un Butlleti informatiu que es va 
repartir gratui'tament pel pable, i 
que us ofreno, dones m'agradaría 
que el lle^siu. Però, com ja he dit, 
crec que la tasca fou molt positiva. 
La Roca, certament, és un pöble 
una mica difícil, i ho és per dife-
rents factors: el terme és molt gran, 
hi ha poca gent distribuida en qua-
tre nuclis de poblado... Aleshores, 
coordinar tot això és molta feina i 
vol molta dedicado. Jo, que tam-
poc vaig deixar de fer de mestre, 
vaig anar una mica de bòlit, ho haig 
de reconèixer. Però m estic molt sa-
tisfet i la prova està, i pot ser et 
semblará un pel tonto, que la gent 
encara em ve a explicar coses o a 
demanar conseil, i que fins hi ha 
gent que em ve a demanar feina, 
cosa en la que jo, malhauradament 
no hi pue fer res, perqué jo sóc mes-
tre d 'escola. Vull dir, en resum, que 
crec que n' he sortit amb la cara 
ben alta i les proves són ben pal-le-
ses: el nou Ajuntament de can Sol, 
el dipòsit d 'aigües, eis nous pous, 
l'asfaltat de quatre carrers, les mi-
llores al cementiri, la plaça de Vall-
deriolf, les plaques dels carrers en 
català... 

I el Francese Mestre d'ara, a 
part de fèr de mestre, quin tipus 
d activitat política mena? 

Jo ara, descanso aquests quatre 
anys, cosa que no vol pas dir que 
no estigui informat de tot, i del fu-
tur de La Roca: de la manera com 
evoluciona el jovent, de l ' urbanis-
me... I això perqué és el poblé on 
vise jo i perqué jo, malgrat no haven 
hi nascut, em considero de La Roca 
Aleshores, com et deia, ara per ara, 
no estic ni a cap partit polític ni a 
cap entitat cultural, encara que al-
gunes, com la Coral, ja m ' han vin-
gut al darrera perqué hi torni i, mal-
grat que jo, de la Coral, en guardo 
un bon record,sobretot de l ambient 
sà i désintéressât que hi reßnavm, 
ara per ara només em vull dedicar a 
fer de mestre, a la familia, a llegir 
molt i a estar al corrent del que pas-
sa al pöble per no perdre onda... 

Vofs, potser, dir que tens pensât 
tornar a la vida política? 

Això m' ho ha preguntat molta 
gent i m' ho pregunten constant-
ment. De veritat no ho sé. Jo, ara, 
descanso. Més endavant, ja ho .veu-
rem, perqué tornar a la vida políti-
ca no em fa gens de por, però el 
problema més gros, que és amb el 
que es troben molts Ajuntaments, 
és trobar un equip, un equip com 
vosaltres; vull dir que si aquesta re-
vista tira endavant és per l'equip 
que hi ha, perqué, hi pot haver moi-
tes persones, però hi ha d'haver un 
grup que aglutini, que coordini, que 

lligui... I això suposa que fias de te-
nir gent de molta confiança, gent 
desinteressada, i és un problema 
greu. Amb tot, no die que no hi 
torni: a les properes? no ho sé, a les 
altres? tampoc ho sé. Jo encara em 
considero jove, i amb moli d'opti-
misme, i la vida dirà. 

Tú que vas ser el primer Alcalde 
democràtic de l'erapost-franquista, 
explica' ns com vas trobar el nostre 
Ajuntament. 

L 'Ajuntament me ' l vaig tro-
bar, no sé com dir-vos-ho... Està-
vem a l'Ajuntament vell,en un edi-
fici petit i força deplorable, en un 
Hoc poc agradable... Quant a l'eco-
nomia,vam trobar pocs diners,vam 
trobar fins i tot diners de I 'any 76 
a la Diputado que no s ' havien 
anat a cobrar, i va ser amb aquests 
inesperats i miraculosos diners 
amb eis que vam comprar can Sol 
(eren, aproximadament, 6 milions 
de pessetes). Vam trobar-hi també 
moites factures, molts diners a 
deure. No ens vàrem parar a analit-
zar si aqüestes factures eren o no 
veritat. Vàrem considerar que s 'ha-
vien fet unes feines i que s 'havien 
de pagar i ho vam pagar tot. Per 

ué? Dones, endemés del que ja he 
it, perqué érem conscients que 

s ' havia de començar de nou i que 
seria poc étic i contraproduent de-
dicar-nos a criticar les tasques dels 
anteriors batlles, que ja prou feina 
van tenir en un període dictatorial 

ue ja per sort s' ha acabat. Així 
ones, vam voler fer allò de "gar-

got i compte nou". 
Imaona' t, per un moment, 

metffc. Fes-nos un diagnostic del 
pöble de La Roca. 

Es una pregunta molt compro-
mesa aquesta... Jo potser veig a la 
gent de La Roca una mica massa 
tancada, però també la veig, i això 
és bo, amb perspectives de futur... 
I el que veig que hi manca a aquest 
poblé és una plaça, una plaça on es 
reuneixi la gent. Abans hi havia 
"El Parque", no sé si us en recor-
daren; ara també hi ha altres bars, 
però cap aglutina la gent del pöble 
Actualment, dones, la gent no té 
un Hoc on trobar-se i xerrar, ni les 
àvies un Hoc on parar la fresca... i 
això hi manca urgent al pöble. 

T a aquest respecte, qué vàreu 
fer vosaltres? 

Bé, endemés de deixar a cai 
Notari la cessió gratuita de més de 
1.000 m2. de can Torrents, vam 
aconseguir de fer "la placeta" que, 
malgrat ser només una "placeta", 
arregla una mica el problema dels 
blocs de pisos d 'aquella zona, una 
ben clara expressió de l'especula-
ció i de la manca de previsió. Jo, a 
l'entrar de batlle, això si que ho 
tenia de ben dar: no permetre cap 
més disbarai com aquell. Es a dir, 
amb l'espai que té La Roca jo crec 
que hauria de créixer horitzontal-
ment i en cap cas verticalment en 
blocs de pisos. 

Ens ñas parlai ja de com vas 
trobar l'Ajuntament, i ens has va-
lorat globalment la tasca que hi 
vas fer. Abans de parlar més con-
cretament d'aquesta tasca, expli-
ca "ns com vas deixar l'Ajuntament, 
perqué hi ha qui diu que el vas dei-
xar en "mantes"... 

Nosallres vam fer moites coses 
però són poques comparai amb les 
que s ' han de fer. Queda moli per 
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